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ODAK-GRUP GÖRÜŞMESİ DEĞERLENDİRMESİ 

1. Öğrenme Yönetim Sisteminden (ALMS) etkin bir biçimde faydalanabildiğinizi düşünüyor 

musunuz? En çok hangi aktiviteleri kullandınız? Öğrencilerle ne tür materyaller paylaştınız? 

- Öğretim elemanları; sistemin etkin bir biçimde kullanıldığını, en çok ödev, doküman, deneme sınavı, 

sınav, video, anket ve link aktivitelerinden faydalandıklarını ifade etmişlerdir. Bir grup öğretim elemanı, 

ALMS içinde yardım dokümanı ve/veya yardım menüsü olması halinde sistemle ilgili sorunların etkin 

bir biçimde çözülebileceği kanısındadır.  

- Bazı öğretim elemanları, tahta kullanımında kalemin fonksiyonelliğinin arttırılmasının daha verimli 

olacağını belirtmişlerdir.  

2. Öğrenme Yönetim Sisteminden (ALMS) ders yapmada veya öğrencilerin derse katılımında ne tür 

zorluklar yaşadınız? Öğrencilerin derslere aktif katıldığını düşünüyor musunuz? Aktif katılımın 

geliştirilmesi için önerileriniz neler olabilir? 

- Üniversitemizde uzaktan eğitim süreçlerinin gerek KAYUZEM’in gerekse öğretim elemanlarının 

özverili çalışmaları ve çabaları ile etkin yürütüldüğü düşünülmektedir.   

- Öğretim elemanları; genel olarak derse aktif öğrenci katılımının düşük olduğunu belirtmişlerdir. Bir 

grup öğretim elemanı, derslere aktif bir şekilde katılımın artırılması için senkron olarak katılım yapılan 

derslerde kamera açma zorunluluğunun olması gerektiği ve canlı ders izleme zorunluluğunun artırılması 

gerektiği görüşünü savunmuştur.   

- ppt sunumların pdf’e dönüştürülmesi durumunda kalınmasıyla ilgili görüşlerini bildirmişlerdir.  

(Konuyla ilgili KAYUZEM ile yapılan görüşmede, yazılım hızından dolayı pdf kullanımının gerekli 

olduğu, ppt kullanmak isteyen öğretim elemanlarının ekran paylaşımı yoluna gidebileceği çözümü 

önerilmiştir.) 

- Bazı katılımcılar uzun ders saatlerinin katılımı kısıtladığını ve katılımın artırılması için ders saatlerinin 

kısaltılması gerektiğini ifade etmektedirler.  

- Bazı katılımcılar, öğrencilerin sistemden düşme sorunu yaşadıklarına dair gözlemlerini bildirmişlerdir.  

(Konuyla ilgili KAYUZEM ile yapılan görüşmede, sistemden düşüşlerin bireysel internet hızına 

bağlı olduğu ifade edilmiştir.) 

3. Senkron (canlı) ders sırasında veya sonrasında öğrencilerle iletişiminiz nasıldı? Bu konuda iyi 

bulduğunuz ve geliştirilmesi gerekli olan alanlara ilişkin neler düşünüyorsunuz? İletişimin 

geliştirilmesi ve artırılması konusunda ne tür önerilerde bulunabilirsiniz? 



- Öğrencilerle canlı ders sırasında iletişimin genel olarak iyi olduğu, ders sonrasında iletişimin genellikle 

e-mail, ALMS üzerinden mesaj ve telefon uygulamaları üzerinden yapıldığı, sistem üzerinden ve 

oluşturulan forumlardan gönderilen mesajlara öğrencilerin genel olarak dönüş yapmadıkları 

belirtilmektedir. Son zamanlarda bazı telefon uygulamalarına karşı oluşan güvenlik sorunları nedeniyle 

öğrencilerin bu uygulamaları kullanmaması ve uygulama sayılarının artması nedeniyle öğrencilere 

ulaşımın zorlaştığı belirtilmektedir. 

- Sistem üzerinden toplu mesaj göndermelerinde sınıf geneline ulaşamama gibi sıkıntılar yaşanmaktadır. 

Bu konunun geliştirilmesi önerilmektedir.  

(Konuyla ilgili KAYUZEM ile yapılan görüşmede, sınıf geneline atılan mesajların tüm öğrencilere 

iletildiği ancak mesajına bakmayan öğrenciler bulunabileceği ifade edilmiştir.) 

- Bir grup öğretim elemanı, Kayseri’de ikamet eden öğrenciler ile pandemi koşullarına uygun bir şekilde 

bir söyleşi/etkinlik yapılabileceğini önermiştir. 

4. Canlı destek biriminin soru ve sorunlarınıza etkin bir biçimde çözüm ürettiğini düşünüyor 

musunuz? 

- Canlı destek biriminin soru ve sorunlara hızlı ve etkin bir biçimde çözüm ürettiği düşünülmektedir. Soru 

ve sorunlara o anda olmasa bile kayıt altına alınıp geri dönüş yapılmasının güzel bir uygulama olduğu 

belirtilmektedir. Bazı durumlarda, sorunun öğretim elemanının çözüm üretebileceği bir yapıda 

olmamasına rağmen, öğrencilerin öğretim elemanına yönlendirilebildiği ifade edilmiştir.  

5. Derslerde öğrencilerinizin başarı durumlarını etkin bir biçimde ölçtüğünüzü düşünüyor 

musunuz? Uzaktan eğitimde öğrencilerin başarı durumunun ölçme ve değerlendirilmesi 

konusundaki önerileriniz nelerdir? 

- Bir grup katılımcı, öğrencilerin başarı durumlarının etkin bir biçimde ölçüldüğünü düşünürken, bir diğer 

grup etkinlikle ilgili endişelerini dile getirmiştir. Sınavların ancak örgünde amacına uygun yapılabildiği 

düşüncesi yaygındır. 2020-2021 bahar yarıyılında sınavlarda yeni güvenlik uygulamalarının etkili 

olabileceği umut edilmektedir. Başarı değerlendirmesinin kısa sınavlar gibi anlık ve döneme yayılmış 

ölçümlerle etkili olabileceği görüşü ifade edilmiştir. 
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